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Aan de heer Burgemeester, 
Freddy THIELEMANS 
Stadhuis 
Grote Markt 1 
1000 BRUSSEL 

    
  
 
 Brussel, april 2009 
 
 
 
Geachte burgemeester Thielemans, 
 
 
Op de openbare vergadering van 18 november 2008 kondigde u een ‘globaal actieplan’ aan om de 
prostitutieoverlast in de Alhambrawijk tegen te gaan. 
 
U had het over een mobiel politiecommissariaat, het sluiten van het prostitutiecafé Tropicana voor een maand, 
een mobiliteitsplan, een beter gebruik van de vaste politiecamera’s in de wijk door het aanstellen van een 
speciale officier die ‘prostitiebeelden’ mag interpreteren, het plaatsen van 2 extra camera’s … U zou er ook voor 
zorgen dat er een betere samenwerking zou komen tussen de stadsdienten, de verschillende kabinetten, de 
politie en het parket. Dat alles bent u persoonlijk komen vertellen voor een bomvolle zaal.  
 
We zijn nu een half jaar verder en moeten vaststellen dat er tot nogtoe weinig waarheid geworden is van wat u 
daar toen hebt gezegd. 
 
Ja, een aantal straten werden afgesloten. We zijn het kabinet El Ktibi (PS), met kabinetschef Willem Stevens 
(Spa) dankbaar voor hun inzet. Maar van een globaal plan is zeker geen sprake en dat maakt ook hun werk er 
niet gemakkelijker op. Bovendien zijn er gebreken in dat ‘mobiliteitsplan’: de Antwerpse Poort, de Lakensestraat 
en de Hooikaai vallen uit de boot. 
 
De recente studie besteld door Pascal Smet (SP.a) en mevrouw Evelyne Huytebroek (Ecolo) heeft nu voor het 
eerst geofficialiseerd wat wij ondertussen al meer dan 10 jaar ervaren: er is veel prostitutie in Brussel – meer dan 
wat doorgaans te vinden is in andere steden gelijkwaardig in omvang met onze stad. Zou het dan ook niet logisch 
zijn dat er wat meer aandacht gaat naar deze problematiek? Echte, oprechte aandacht die verder gaat dan 
vrijblijvende verklaringen op een buurtvergadering? 
 
Wij weten uit het verleden dat u soms wat tijd nodig hebt om uw woorden in daden om te zetten (we denken 
bijvoorbeeld aan de plaatsing van de politiecamera’s). Wij blijven daarom hopen dat u alsnog werk maakt van het 
mobiel politiecommissariaat, het sluiten van café Tropicana, het intensiever gebruiken van de politiecamera’s in 
de wijk, enz. Als het u echt menens is met een globale aanpak voor onze wijk moet u misschien een 
verantwoordelijke aanstellen die voor coordinatie zorgt tussen alle instanties, diensten, kabinetten en politie. We 
weten dat u gruwt als we Antwerpen als voorbeeld aanhalen maar daar heeft het wel gewerkt; bijvoorbeeld voor 
de Atheneumbuurt. 
 
Wij hopen dat u ons niet opnieuw in de klagersrol duwt, burgemeester Thielemans. We zijn nu al tien jaar bezig: 
we willen dat het nu eindelijk eens vooruitgaat en dat u gewoon woord houdt. Wat u daar op de vergadering hebt 
gezegd heeft bij vele mensen voor hoop gezorgd. Stel ons nu alstublieft niet opnieuw teleur.  
 
 
 
  Vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
 
 
  Comité Alhambra 


